
Zápis 
ze 4. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 15. června 2011 
 
 

Přítomno: 6 zastupitelů, 3 občané. 
Omluven: J. Kyselo 
 

1. Schválen program jednání dle pozvánky. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 
 
2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: B. Tomeš, S.Tahalová, ověřovatelé 

zápisu: P. Crhová, L. Morávek. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 
 

3. Kontrola Usnesení z posledního zasedání – 3 úkoly: 
- Prověřit vytékání vody na komunikaci 628 – prověřeno, bez zjištění příčiny 
- VŘ na výměnu oken v bývalé škole – splněno, smlouva podepsána 
- Zorganizovat brigádu na úpravu obce - trvá 

 
4. Byla projednána Zpráva o přezkoumání hospodaření za rok 2010. Kontrola proběhla 

30.5.2011. Byly zjištěny pouze méně závažné chyby a nedostatky, proto byla Zpráva 
vzata na vědomí s výhradami. Dále bylo schváleno opatření k odstranění nedostatků 
z této kontroly.  Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 
 

5. Byl projednán a schválen Závěrečný účet za rok 2010, který byl vyvěšen na úřední 
tabuli. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 
 

6. Byla projednána a schválena Zpráva o výsledku inventarizace. Zároveň byl projednán 
a schválen návrh na vyřazení 2 nefunkčních rotačních sekaček (Stiga a Quatro) na 
trávu, jejichž oprava by nebyla rentabilní. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 
 

7. Bylo projednáno a schváleno Rozpočtové opatření č. 1 (viz příloha). Hlasování: pro 6, 
proti 0, zdrželi se 0. 
 

8. Různé: 
– smlouva s pekařem – za loňský rok nebyla splněna podmínka vydávání účtenek 

z pokladny, proto zatím nebylo zaplaceno. Vzhledem k tomu, že pro některé starší 
občany je tento prodej jedinou možností nakoupit si, nebudeme zatím od smlouvy 
odstupovat, za loňský rok zaplatíme 2000 Kč a smlouvu na platbu za letošní rok opět 
podmíníme vydáváním účtenek. 

 
– Na základě žádosti TJ Sokol Bradlecká Lhota byl schválen příspěvek 5 000 Kč na 

běžecký závod 2HRADY(www.2hrady.cz), který se uskuteční 24.9.2011. Hlasování: 
pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 
– Obecní zastupitelstvo vzalo na vědomí Komunitní plán sociálních služeb na 

Lomnicku. 
 
– Obecní zastupitelstvo vzalo na vědomí Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření 

Mikroregionu Tábor. 
 
– Probíhá zaměření cesty u Brožových v důsledku narovnání majetkových vztahů (na 

platbě  za zaměření se bude podílet jak obec, tak p. Brož). 
 
– Dotaci na parkoviště u hřbitova jsme neobdrželi, zkusíme ještě možnost přes Evropské 

fondy. 



 
– Dotaci na měřice rychlosti jsme obdrželi ve výši 60 000,- Kč (žádost 80 000,-Kč). 
 
– Byla jmenována společná komise na VŘ na výběr měřičů rychlosti a zároveň na 

opravu komunikací v tomto složení: Drahuše Hercíková, Bronislav Tomeš, Jaromír 
Kyselo, Simona Tahalová. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 
– Na opravu komunikací bylo v rozpočtu 30 000,- Kč, v důsledku informační cenové 

nabídky bylo schváleno navýšení této částky na 100 000,- Kč, vzhledem k objemu 
oprav, které se po zimě na komunikacích v obci objevily. Hlasování: pro 6, proti 0, 
zdrželi se 0. 

 
– Na závěr bylo schváleno usnesení (hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0) a  veřejné 

zasedání bylo ukončeno. 
 

 
 
 
 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


